
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 7 mei 2007 
 
07-05-01 Opening en mededelingen 

Mw. I. Stroet (directeur sector OO) stelt het nieuwe hoofd van de afdeling 
Financiële Dienstverlening, Stef Nikolov voor.  
H. ter Heegde deelt mede: 
- Krishna Taneja (Afdelingshoofd Oost Politie Noord-Holland-Noord) heeft een  
functie elders aanvaard.  
- De raads- en commissieleden wordt gevraagd hun belangstelling te tonen bij het 
open huis van de politie Heerhugowaard op 15 mei as. 
- Niet iedereen blijkt de informatieve mail inzake de aanrijtijden van de ambulance 
te hebben ontvangen. De mail wordt opnieuw naar iedereen verzonden. 
        (actiepunt H. ter Heegde) 
- Naast het HIT-team t.b.v. assistentie bij ongeregeldheden in/nabij horeca, werkt 
op de uitgaansavonden ook een bikers-team van de politie, die patrouilleert op de 
zgn. slooproutes. 
- De Waerdse Tempel heeft toestemming gekregen om dit jaar drie 
buitenevenementen te organiseren. 
- Naar aanleiding van een vraag van de fractie ChristenUnie geeft de heer Ter 
Heegde de commissieleden mee, dat de open dag van de politie hét aangewezen 
moment is voor het stellen van vragen over de aanpak van hanggroepjongeren, 
aanpak overlast rond de coffeeshop e.d. 

 
07-05-02 Vaststellen verslag van 2 april 2007 

H.O.P.: Vindt de inhoud van de notulen te mager. Vraagt in het vervolg meer 
aandacht voor de uitwerking van politiek gevoelige vragen en opmerkingen.  
        (actiepunt H. Wijnveen) 
H. v.d. Heiligenberg geeft n.a.v. een vraag van GroenLinks aan dat de Herons 
bericht hebben ontvangen dat de leges t.a.v. de brandweerkosten niet betaald 
hoeft te worden en dat dat ook voor hun komende evenement zal gelden. 

 
07-05-03 Actieve informatie vanuit het college / WGR 
  Geen informatie. 
 
07-05-04 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
07-05-05 Plan van aanpak opzet prestatie-indicatoren begroting 
  G. van Weelden geeft een powerpoint-presentatie over de voorgestelde aanpak.  

De handout van de presentatie wordt ter plekke uitgedeeld. Met de voorgestelde 
planning en indicatie van het vervolgtraject stemt de commissie in.  
G. van Weelden werkt deze week de data uit en geeft deze door aan de 
raadsleden. Aan de respectievelijke commissies wordt dan gevraagd de 
deelnemers in de werkgroepjes te benoemen.     (actiepunt G. van Weelden) 

 
07-05-06 Verbod op geprepareerde voorwerpen en 'jammers' 

De H.O.P. vraagt aandacht voor de mogelijkheden van het opnemen van het 
verbod in de APV voor het bij zich dragen van t.b.v. winkeldiefstal geprepareerde 
tassen en storingsapparatuur voor detectiepoortjes. De indruk leeft dat dit 
noodzakelijk is om winkeldiefstal te kunnen beteugelen. 
Vanuit de commissie komen de volgende aspecten naar voren: 
- Is opname in de APV noodzakelijk of is er al een landelijke regel voor? 
- Welke consequenties heeft dit t.a.v. handhaving? 
- Wat kunnen winkeliers zelf doen? 
- Minder regels maken is nog steeds het uitgangspunt. 
- Graag een advies van het college hierover. 
- Is een dergelijk verbod nodig om op te kunnen treden? 



- Hebben de winkeliers hierom gevraagd? 
- Hoe verhoudt zich dat tot het preventief fouilleren? 
 
Er ontspint zich een discussie, die eindigt met de volgende afspraken: 
De burgemeester zal de nodige feiten over dit onderwerp bij de politie opvragen 
en zal de politieke nuances van de vóór- en nadelen t.a.v. onder andere 
privacybescherming op een rij zetten. Volgende maand komt dit onderwerp terug 
op de agenda.     (actiepunt H. ter Heegde) 
 

07-05-07 Burgerjaarverslag 
  H. ter Heegde geeft een korte toelichting, waarbij benadrukt wordt dat de  

vakafdelingen met veel enthousiasme hun gegevens hebben aangeleverd. 
Daardoor is de omvang van het verslag aanzienlijk. Uitgangspunt voor het 
volgende burgerjaarverslag zal zijn dat het met de helft teruggebracht wordt.  
Omdat de doelgroepen heel divers zijn en bijvoorbeeld een cliëntenraad en een 
wijkraad graag dieper in de informatie kijken, moet in de aangeboden informatie 
een afweging gemaakt worden.   
H.O.P.: De door de heer Mertens ontvangen opmerkingen van de Heemradenwijk 
inzake de passage over de wijkpanels, zal hij in de commissie Stadsbeheer aan 
de orde stellen. 
 
Naar aanleiding van opmerkingen vanuit de commissie spreekt de burgemeester 
het volgende af:     (actiepunt H. ter Heegde) 
- In plaats van 'bouwgemeente' wordt het woord 'ontwikkelgemeente' gebruikt; 
- Voor volgend jaar wordt nagedacht over de beschikbaarheid van een uittreksel 
van het verslag; 
- Er zal een duidelijker verband tussen de tekst onderaan blz. 27 en de tabel op 
blz. 28 aangegeven worden; 
- De grote verschillen in de tabel op blz. 28 inzake 'Bewijs van... ' en 
'Schuldhulpverlening ... ' zullen worden verklaard; 
- Het spreekuur van de collegeleden op donderdagavond is achterhaald. Er wordt 
geen gebruik van gemaakt. Mensen mailen en bellen vaker en de collegeleden 
staan altijd open voor het maken van een afspraak; 
- De relatie met de subsidieverlenende instantie wordt aangegeven; 
- In dit jaarverslag wordt ook aangegeven hoe de proef met de hondenhalte is 
verlopen; 
- Dit geldt ook voor de huisbezoeken; 
- De vermelding dat de wethouder één keer met jongeren gesproken heeft, wordt 
toegelicht en uitgelegd.    
 
Het jaarverslag wordt besproken bij de behandeling van de jaarstukken in de 
gemeenteraad. 

 
07-05-08 Vaststellen begrotingswijzigingen 

Na een korte discussie over de vormgeving van de bevoegdheid van de raad 
inzake de onttrekking aan de reserves als aangegeven onder punt 20c, geeft de 
commissie aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda kan worden 
geplaatst. 

 
07-05-09 Schikking geschil Stichting Basement 

De commissie informeert zich via de burgemeester over de doelstelling van de 
stichting, de functie en mogelijkheden van de raad van advies en geeft de 
burgemeester (als voorzitter van de raad van advies) mee om voor te stellen de 
na de liquidatie van de stichting eventueel overblijvende gelden te bestemmen 
voor de Breiderstichting.  
In het voorstel zal de doelstelling van de stichting worden opgenomen. 
        (actiepunt H. ter Heegde) 



 
Op verzoek van de fractie Burgerbelang kan dit voorstel als bespreekstuk op de 
raadsagenda worden geplaatst.  

 
07-05-10 Verhoging afdracht aan Veiligheidsregio Noord-Holland-Noord 

De afspraken over de vergoeding voor de uitleen van de hoogwerker zijn nog niet 
formeel goedgekeurd. Vandaar dat in het voorstel sprake is van een PM-post. 
Op advies van de commissie wordt de PM-post omgezet in een bedrag van  
€ 5.000,--.               (actiepunt G. van Weelden) 
 
Met deze aanpassing kan het voorstel als akkoordstuk op de raadsagenda 
worden geplaatst. 

 
07-05-11 Rondvraag en sluiting 
  H.O.P. vraagt wanneer de nota over citymarketing verwacht mag worden.  
  Wethouder H. v.d. Heiligenberg geeft aan dat dat binnenkort zal zijn. 

H.O.P.: Hoe regelt de gemeente de beschikbaarheid van een invalidentoilet bij de 
kinderboerderij.  
Wethouder H.v.d. Heiligenberg geeft aan dat over het gebruik van het 
naastgelegen invalidentoilet bij het SDG binnenkort een gesprek plaatsvindt.  
VVD: Heeft de gemeente Heerhugowaard zgn. weigerambtenaren burgerlijke 
stand. De burgemeester geeft aan dat Heerhugowaard die niet heeft. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22. 25 uur. 

 
 
 


